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Interpelacia

w imieniu mieszkar{c6w wloclawka, zwracam siq z proSbq o informaciq czy zostanie wykonana
nowa nakladka bitumiczna ul. Zbiegniewskiej na odcinku od ul.2urawiej do Wiejskiej?

W ostatnich miesiqcach wykonywane byty w tej ulicy pracy ziemne, a wykonane prace
zanikowe powoduiq powaine obni2enie komfortu podr6iuiqcych niq kierowc6w. w zwiqzxu
z powyiszym mieszkariry zwr6cili siq do mnie z proSbq o przekazanie panu prezydentowi proiby
o przywr6cenie poziomu jako5ci tej ulicy.


